
Protokoll fört vid årsmöte i PRO Sköns Södra 2019- 02- 19 

 
Plats:  Festsalen Hagakyrkan 

Tid:    13.00 – 14.55 

 

Närvarande 96 medlemmar som blir röstlängd. 

 

Ordförande Kjell Andersson sa att nu är klockan 13 och hälsade alla välkomna, och att idag har 

vi besök av PRO Distriktets ordförande Bengt Persson och Anneli Löfdahl som jobbar som 

kanslist på distriktexpeditionen, hon ville se hur det funkar på ett årsmöte. Kjell lovade att hon 

får vara med. Dom hälsades välkomna, lika så dagens underhållare Margit och Christer som skall 

spela och sjunga kända låtar från förr och fick underhålla i 45 minuter och fick många applåder 

och tack. 

 

Nu tar vi en stunds gemytlig samvaro och dricker en kopp kaffe och äter en god smörgås. 

 

§1 Årsmötets öppnande 

 Kjell Andersson hoppades att alla var nöjda med fikat och förklarade årsmötet öppnat. 

Han sammanfattade det gångna verksamhetsåret som genomförts på ett bra sätt, och att 

vi har följt den beslutade verksamhetsplanen. Tillslutningen på våra medlemsmöten har 

varit god. Styrelsens arbete har förts i god anda, med bra diskussioner och med bra 

närvaro av ledamöter och ersättare. Den 15 – 17 juni 2018 hade PRO sin 22:a kongress 

på Clarion Hotell Arlanda där 250 ombud från PRO Distrikten deltog, dock ingen från 

Sköns Södra. Där togs beslut om nya stadgar, verksamhetsplan, organisation och 

handlingsprogram som skall gälla fram till nästa PRO kongress 2022.  

 

Vid årets slut var vi 805 medlemmar, varav 62 % är kvinnor. Nya medlemmar 56. 

Avlidna medlemmar 34 (2017 var medlemsantalet 877). 

 

Parentation 

 Parentation över de 34 medlemmar som avlidit under året. Kjell Andersson talade och 

Våra tankar går till deras Nära och Kära. Folke Lundell tände ett ljus och vi höll en tyst 

minut. 

 

§2 Fastställande av dagordning 

 Tillägg i dagordningen med en punkt 16a, där Bengt Persson har ordet. Därefter 

godkändes dagordningen, som finns med i årsredovisningen. 

 

§3 Nya medlemmar 

 Två nya medlemmar sedan förra medlemsmötet, Catrin Fundin och Barbro Nilsson. 

 

§4 Val av presidium för årsmötet 

a. Ordförande Bengt Persson 

b. Sekreterare Folke Lundell 

 

§5 Val av två justerare 

  Till protokolljusterare utöver mötesordföranden, valdes Birgitta Viström-Widén och 

Assar Jansson. 

 

§6 Val av två rösträknare 

 Protokolljusterarna valdes också till rösträknare.  

 

 



§7 Årsredovisningen för 2018 

 Årsredovisningen delades ut vid entrén för genomläsning. Bengt Persson gjorde en 

sammanfattning av årsredovisningen och läste rubrikerna för kommentarer. Slutordet 

läser vi själva, och årsredovisningen är undertecknad av styrelsen.  

 Mötet godkände årsredovisningen och den läggs till handlingarna. 

 

§8 Revisionsberättelsen 

 Den av de förtroendevalda revisorerna Rolf Henriksson och Per Linnes sammanställda 

revisionsberättelse lästes av Per Linnes. 

 Revisionsberättelsen godkändes och läggs till handlingarna.  

 

§9 Fastställande av resultat- och balansräkningen för 2018 

 Resultat- och balansräkningen godkändes och läggs till handlingarna. 

 

§10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Revisorerna föreslår i revisionsberättelsen att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2018 års 

verksamhetsår 

 Mötet tog beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.  

 

§11 Val av styrelse 

 I dag består styrelsen av 9 ordinarie och 6 ersättare. 

 I tur att avgå är Ordförande Kjell Andersson och Sekreterare Folke Lundell. Och 

ledamöter i styrelsen Aagoth Lögdahl, Inge Widén och Roland Grafström.  

 Samt ersättarna Stig Löf, Arne Hellgren, Reine Nordvall, Cathrine Svensk, Barbro 

Cronsten och Hans Lambertsson. 

 Revisor Rolf Henriksson revisorersättare Jan Åke Halvarsson Gudrun Gustafsson. 

 Valberedning Calle Fröberg och 2 vakanta platser. 

 

a. Ordförande 2år Kjell Andersson Omval 

b. Sekreterare 2år  Folke Lundell Omval 

c. 3 Ledamöter 2år Inge Widén  Omval 

   2år Roland Grafström Omval 

   2år Aagoth Lögdahl Omval 

d. 6 ersättare 1år Stig Löf  Omval 

   1år Reine Nordvall Omval 

   1år Arne Hellgren Omval 

   1år Barbro Cronsten Omval 

   1år Hans Lambertsson Omval 

   1år Birgith Bäckström Nyval 

§12 Val av revisor 

e. Revisor 2år Jan-Åke Halvarsson Nyval 

f. 2 Revisorersättare 1år Gudrun Gustafsson Omval 

   1år Hans-Gunnar Deldén Nyval 

§13 Val av ombud Fonus 

 1 ombud Fonus 1år Christer Höglund Omval 

§14 Val av valberedning 

 3 ledamöter 1år Calle Fröberg (sammankallande) Omval 

   1år Inger Berggren Nyval 

   1år Gudrun Gustafsson Nyval 

 

§15 Föranmälda frågor 

 Inga föranmälda frågor att behandla.  

 



§16 Information från styrelsen och Bengt Persson. 

a. Mötesordförande Bengt Persson informerade mötet om hur det blev efter riksdagsvalet 

2018 och PRO:s kongress 2018.  

 Sverige stannade upp, en högerbudget röstades igenom. Till sist kom 

januariöverenskommelsen där S och miljöpartiet fick fortsätta regera med Stefan Löfven 

som statsminister. Vad våra frågor om pensioner, våra kvinnliga medlemmar som har 

pension under EU:s fattigdomsgräns, kommer att få för slagkraft vet vi inte? 

 

 Region Västernorrland bildade en valsamverkan mellan Socialdemokraterna, 

Moderaterna och Liberalerna för att få en stabil majoritet. Ordf. i Regionstyrelsen är 

Glenn Nordlund S.  

 

 Förändringen blev att det bildades en Hälso- och Sjukvårdsnämnd med Lena Asplund M 

som ordförande. Alla sjukhus, hälsocentraler och tandvård tillhör nämnden. 

 Nämnd för hållbar utveckling med Hans Backlund S som ordförande. Kultur, trafik, 

utbildning, framtidsfrågor ingår i denna nämnd.  

 

 Vårdvalsutskottet har Ingeborg Wiksten L som ordf. som svarar för hälsocentraler samt 

godkännande av privata vårdcentraler. 

 

 Regionens pensionsråd (RPR) som Bengt Persson själv tillhör tillsammans med Lisbeth 

Eklund Hässjö- Tynderö, Stefan Hägglund Alby, Maj Lis Blomqvist Njurunda. PRO 

Ångermanland har 4 och 4 från SPF Seniorerna och 2 från RPG (Riksförbundet 

Pensionärs Gemenskap) och 4 från SKPF Seniorerna (Kommunalpensionärerna). 

 Från politikerna: Sara Nylund S ordförande, Lena Asplund M, Anita Hellstrand C, 

Ersättare Elins Backlund-Arab S, Ingeborg Wiksten L och Göran Brorsson KD.  

 

 PRO RIKS: Kongressen beslutade att tillsätta en utredning som skall se över hur PRO 

skall fungera organisatoriskt mm. i framtiden? 

 Utredningen kommer att ledas av Leni Björklund som är ordförande i 

Samorganisationen i Stockholm, tidigare minister. 

 

 Medlemsregistret är fortfarande ett problem med fel även 2017. PRO Riks lovar att 

2018 skall stämma. 

 

 Distriktet kommer att redovisa medlemsantalet vid årsskiftet 2018-12-31. 

6.913 medlemmar x 30 kronor är 207 390 kronor. 

 

PRO Folkhögskolans ideella förening bildades 2018-12-04 och skall ha årsmöte den 25 

april. Riks har beslutat att bilda två bolag: 

1. För fastigheterna och tomt/trädgård. 

2. För kök och turistverksamhet. 

 

Vad händer i distriktet: 

Årsmöte den 26 april i Bergsåker. Där riksordföranden ChristinaTallberg deltar, 

Veteranvetar tävling. 

Friskvårdsdag vid Svartviks Herrgård den 21 maj med många olika aktiviteter. 

 

Den 3-4 juni åker vi med 6 bussar mot Stockholm för att kryssa med Cinderella. I 

samband med resan har vi sökt tillstånd att få demonstrera på mynttorget 3 juni kl.15.00  

 



b. Kjell Andersson avtackade avgående Cathrine Svensk, ersättare i styrelsen, och likaså 

Birgitta Viström Widén, reseledare, samt Rolf Henriksson som slutar som revisor, han 

var ej närvarande på mötet.  

 Kjell hälsade Birgith Bäckström välkommen som ersättare i styrelsen.  

 Kjell informerade om att nästa styrelsesammanträde är den 5/3 och nästa medlemsmöte 

är den 19/3 med tema Hälsa och Må Bra med Annika Blückert som föreläsare.  

 

 Christer Höglund uppmanade att så många som möjligt skall lämna sin mail-adress till 

föreningen, för att förenkla medlemshanteringen, och snabbare kunna lämna ut 

medlemsinformation. De kan själva logga in sig på PROs hemsida och justera sin 

personakt 

 

 Kjell tackade presidiet, Bengt Persson och Folke Lundell. 

 Bengt tackade för att han och sekreteraren fått förtroendet att leda årsmötet, och 

förklarade årsmötet avslutat. 

 

  Därefter blev det dragning på Rolles lotteri, där 300 lotter såldes. Nu med 32 vinster. 

  

 

 Vid protokollet 2019-02-19 

 

 

 Folke Lundell    Bengt Persson 

 Sekreterare   Mötesordförande 

 

 

 Birgitta Wiström-Widén  Assar Jansson 

 Justerare   Justerare 


